
 

 

 
 
 
Gemeente Bergen 
 
Haalbaarheidsonderzoek volgens offerte 25 mei 2011. 
 

1. Er wordt een haalbaarheidsonderzoek gedaan naar draagvlak voor en haalbaarheid naar een 
fusie tussen vv Zeevogels en vv Egmondia. 

2. Er wordt onderzoek gedaan of de twee voetbalverenigingen bereid zijn  om de aangegeven 
locaties serieus in overweging te nemen. 

3. Tevens onderzoeken dat tc Hogedijk aan kan geven of zij bereid zijn om van locatie te 
verplaatsen, of beide aangegeven locaties bespreekbaar zijn of dat dit alleen geldt voor de 
locatie Egmond aan de Hoef Oost. 

4. Wat is de toekomstverwachting voor het voetbal en tennis, toegespitst op de verenigingen vv 
Egmondia, vv Zeevogels en tc Hogedijk. 

 
Met alle drie de sportverenigingen hebben overleggen plaatsgevonden. Zowel afzonderlijk als 
gezamenlijk ( Egmondia en Zeevogels). Verder hebben er diverse mailcontacten en telefonische 
contacten plaatsgevonden. 
In september j.l. heeft er bij vv Egmondia een wisseling van het dagelijks  bestuur  plaatsgevonden. 
De gemeente Bergen en de provincie Noord-Holland hebben extra informatie verstrekt, met name 
ten aanzien van de gevoerde procedures wat tot de aanwijzing van de haalbare locaties heeft geleid. 
De sportbonden KNVB en KNLTB en de tennisvereniging Egmond aan Zee hebben extra informatie 
verstrekt.  
 
Er zijn wat locatie betreft  drie mogelijkheden. 

1. Huidige situatie handhaven 
2. Egmond aan den Hoef-Oost 
3. Huidig terrein vv Egmondia, met mogelijkheden voor extra ruimte achter de sporthal 

 
De lokaties Tijdverdrijfslaan en AZC terrein zijn besproken met de betrokkenen en duidelijk is 
geworden dat ondanks de duidelijke voorkeur voor de Tijdverdrijfslaan en de ‘scepcis’ hierbij over 
het gevoerde proces, er geen enkele mogelijkheid is om een nieuw sportcomplex te vestigen op een 
van deze locaties. 
De KNVB heeft uit recent onderzoek kunnen constateren dat uit verwachte woningbouw er een 
lichte stijging van het aantal nieuwe voetballers kan worden verwacht. 
Verder is op dit moment het meisjesvoetbal sterk in opkomst.  
Dit zou alles bij elkaar genomen een stijging over 5 jaar van ongeveer 150 extra leden kunnen 
betekenen.                                                                                                                                        
Mits de nieuwbouw kan worden gerealiseerd en het meisjesvoetbal extra wordt gestimuleerd. Dit 
getal geldt voor het totale aanbod, dus beide verenigingen.  
Dus de 150 extra leden is gebaseerd op een maximum en op de stimulans voor vooral 
meisjesvoetbal.   
 
Mocht de woningbouw geen doorgang vinden ( de cijfers van de KNVB zijn gebaseerd op een 
aanname) dan zal dat 49 minder leden betekenen. ( = aantal wat de KNVB heeft berekend). 



 

 

De toename van het meisjes en in mindere mate jongensvoetbal is 60 leden. Verder is het aantal van 
150 leden gebaseerd op een natuurlijke toename bij de senioren voor het voetbal.  
Dit is een aanname  door de KNVB van maximaal 150 leden. Uitgaande van hetzelfde aantal leden 
over 5 jaar voor het voetbal zal betekenen dat er grote problemen voor beide voetbalverenigingen  
gaan ontstaan. Samen gaan met daarin de plusvariant berekend zou betekenen dat er met 3 
voetbalvelden kan worden volstaan. 
Als er 150 minder voetballende leden zijn kan worden volstaan met 2 voetbalvelden, waarvan 1 een 
kunstgrasveld. Een kunstgrasveld is noodzakelijk in verband met de trainingsbelasting. 
 
 
 
Draagvlak en haalbaarheid naar een fusie tussen vv Zeevogels en vv Egmondia 
Uit de gesprekken is gebleken dat de bereidheid om te willen fuseren wel aanwezig is ( vv Egmondia 
heeft hier een ledenenquête over gehouden), maar dat het grootste struikelblok om daadwerkelijk te 
fuseren de locatie is. 
Vv Egmondia wil niet naar Egmond aan de Hoef-Oost en vv Zeevogels wil niet ( ALV heeft zich daar 
duidelijk over uitgesproken) naar het terrein van vv Egmondia. 
Beide besturen hebben hun standpunten hierover uitgesproken en er is geen enkele sprake van een 
mogelijke opening hierover naar elkaar. 
Er zijn wel afspraken gemaakt om vooral ten aanzien van de jeugd meer te willen gaan 
samenwerken. De besturen zullen hierover voor het volgend seizoen afspraken met elkaar gaan 
maken. Denk aan het vormen van 1 gezamenlijk A 1 team of daar waar je 2 halve elftallen hebt.  
 
De twee aangegeven locaties 
Vv Egmondia heeft duidelijk te kennen gegeven dat er voor hen slechts 1 oplossing is. De locatie waar 
zij op dit moment spelen is voor hen de enige logische oplossing. Deze locatie ligt het meest centraal 
en met een uitbreiding van een veld en het krijgen van een kunstgrasveld is voor hen dit de meest 
ideale oplossing. De locatie van  Egmond aan de Hoef-Oost is geen optie, de afstand is te ver en voor 
hen niet logisch.  
Vv Zeevogels heeft duidelijk te kennen gegeven bij een verhuizing voor de locatie Egmond aan de 
Hoef-Oost te kiezen. Dit is ook aangegeven door de ALV van de vereniging. Zeevogels vindt het ook 
belangrijk dat als er sprake is van een verhuizing  dat dit samen met TC Hogedijk zal gebeuren.  
Dit blokkeert dan ook weer de mogelijkheid van de locatie van vv Egmondia. 
 
TC Hogedijk ziet een verhuizing naar Egmond aan Zee niet zitten. Dit is voor hen niet haalbaar en er is 
al een tennisvereniging  in het dorp. De afstand voor de leden wordt dan ook erg groot.  
De locatie Egmond aan de Hoef-Oost geeft problemen voor de leden uit de omgeving van Heiloo en 
Egmond Binnen (respectievelijk 20% en 25% van de leden).  Toch zijn zij op zich bereid om te willen 
verhuizen naar Egmond aan de Hoef-Oost, maar zien daar dan tv Wimmenum op hemelsbreed 500 
meter afstand. 
 
De huidige locatie voor Zeevogels en Hogedijk is wat de ligging betreft niet ideaal. Zeker voor de 
jeugd is dit wat de afstand betreft ook een probleem. Hogedijk twijfelt, zij hebben een groot deel van 
hun leden die uit o.a. Heiloo komen. Deze leden vinden de afstand naar Egmond aan de Hoef-Oost  
groot, maar het is wel bespreekbaar.  
Er zijn nu in totaal 7 voetbalvelden beschikbaar. ( Egmondia en Zeevogels). De KNVB heeft 
geconstateerd dat gelet op de ledenaantallen ( inclusief het verwachtingspatroon) er niet meer dan 3 



 

 

velden nodig zijn. Hier moet dan wel 1 veld een kunstgrasveld zijn. Dit heeft ook met de 
trainingsbelasting te maken. 1,8 veld moet geschikt zijn om op te kunnen trainen. Vv Zeevogels is het 
hier niet mee eens en geeft aan dat er zeker 4 voetbalvelden nodig zijn. 
 
Bij het niet fuseren, zal het allemaal lastig worden en loopt men risico voor het voortbestaan. De 
ideeën ten aanzien van gezamenlijke jeugd teams worden niet omarmd door de KNVB. Vooral 
voorziet de KNVB problemen met de doorstroom naar de senioren. Spelers uit de A jeugd willen bij 
elkaar blijven voetballen en als ze dan daarna worden opgesplitst naar twee verenigingen zal dat 
problemen kunnen gaan opleveren.  
Dit is landelijk geconstateerd. Er zijn vele voorbeelden landelijk dat dit  vaak een 1e opstap is naar 
een definitieve fusie. Daar waar het niet tot fusie komt is het  hebben van gezamenlijke jeugdteams  
gedoemd tot mislukken. 
 
De KNLTB heeft geen specifiek op de tennisverenigingen in Egmond en omgeving gerichte cijfers en 
toekomstverwachtingen paraat. Dit is wel landelijk beschikbaar. Na aanvankelijk grote stijgingen van 
ledenaantallen is er de laatste 2 à 3 jaar een kentering zichtbaar. In Alkmaar e/o met een daling van 
meer dan 10% per jaar.  
Dit is een zorgelijke ontwikkeling voor de bond. Het meerjarenbeleidsplan van de bond speelt hier 
ook sterk op in, vooral om meer betrokkenheid bij de tennissport te creëren. 
TC Egmond aan Zee heeft aangegeven niet verder te willen groeien dan 350 tot 400 leden.  
Als er zich omstandigheden voordoen dan kan men wel doorgroeien naar 450 tot 500 leden. Dit is 
niet het verwachtingspatroon. Dus stabiel blijven en goed samenwerken met de collega verenigingen 
is voor hen het motto. 
TC Hogedijk  zal wellicht stabiel kunnen blijven, afhankelijk van de locatie. Meegaan richting 
Egmondia is niet wenselijk. Te dicht bij TC Egmond aan Zee  en te ver van de huidige locatie.  
Richting Egmond aan de Hoef Oost kan een probleem opleveren met TV Wimmenum. 
 
Eindconclusie: 
Door het wegvallen van de locatie Tijdverdrijfslaan is de meest ideale locatie voor een nieuw 
sportcomplex komen te vervallen. Er zijn twee opties aangeven door de gemeente.  
De beide voetbalverenigingen hebben hun eigen voorkeur en hebben daar argumenten voor 
aangereikt om bij hun standpunt te blijven. 
De tennisvereniging kan en wil niet naar het Egmondia terrein. ( Afstand en andere vereniging) maar 
staat niet onwelwillend ten aanzien van Egmond aan de Hoef-Oost. Mits er aan een aantal 
voorwaarden wordt voldaan.  
Alle drie de verenigingen hebben wel kenbaar gemaakt dat er wel op korte termijn een keuze moet 
worden gemaakt. Dit heeft vooral te maken met de investering die voor de opstallennoodzakelijk 
zijn.  
Met andere woorden, er is sprake van eventuele samenwerking tussen de beide voetbalverenigingen 
ten aanzien van de teamsamenstellingen. Er is geen sprake van een mogelijkheid tot fusering. Vv 
Egmondia blijft op hun huidige locatie, vv Zeevogels  en TC Hogedijk zijn bereid om de locatie 
Egmond aan de Hoef-Oost verder naar mogelijkheden te onderzoeken. 
De vraag is of dit reëel is ten aanzien van de toekomstverwachting. 
 
 
Paul Bollen, 9 november 2011 
Verenigingsmanager 
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